



www.taleencafe.com

Company PROFILE



Mobile : +962 798 03 0058
E-mail : info@taleencafe.com - [facebook.com/Taleen Cafe](https://www.facebook.com/TaleenCafe)



SCAN ME



تالين :

من نحن : عندما علمنا أن إستراحة القهوة تعزز العلاقات حرصنا كل الحرص على تعزيز علاقتك بإنتقاء أفضل وأجود أنواع القهوة أضف على ذلك نحن من نقوم بتحميص هذه القهوة في محامصنا لتجعل لحظات القهوة الإستثنائية منعشة ويوضح ذلك أننا نعتني بأدق التفاصيل.

الكابتشينو لدينا قد تعدى مرحلة المنافسة لنضمن لك كوباً رائعاً من القهوة ممزوجة برغوة الحليب الرقيقة في كل مرة تحضر فيها الكابتشينو.

أهدافنا : نقوم بإختيارات إستثنائية تجعلك زبوننا الدائم حيث تصبح قهوتنا تسيطر على جميع أوقات الراحة وتعزيز العلاقات لديك والكابتشينو يصبح الكوب المعتاد شربه في كل صباح، الجودة عنواننا والعراقة هي أصولنا.

طموحنا : نسعى بأن تبقى زبوننا الدائم من خلال تقديم قهوة إستثنائية تمتاز بجميع لحظاتك وتتشارك معك في جميع أوقاتك الثمينة الرائعة ونسعى أن يكون الكابتشينو جزء لا يتجزأ من حياتك ويشاركك جميع أوقاتك.

رؤيتنا : أن نزرع بذور قهوة تالين الملوكية في كل وقت لك لتعطينا الولاء المطلق و تجعل منك صديقنا الدائم مع عبق أجود أنواع القهوة العالمية والكابتشينو الرائعة المتميزة بالرغوة والكراما التي تعطي مزاج لا مثيل له.

لأنك تهمننا كثيراً قمنا بتغيير المفهوم السائد للقهوة بتوفير الراحة والوقت في حياتك.

Enjoy The...
Wonderful Taste





Taleen:

Who we are: When we learned that the coffee break strengthens relations. We are keen to strengthen your relationship to pick the best coffee types. In addition, we roast the coffee in our Roasters to make the coffee moments be more special and refreshing and shows that we take care of the details.

Our cappuccino has gone beyond competition to ensure you have a wonderful cup of coffee mixed with a thin milk foam each time you get cappuccino.

Our goals: We make exceptional choices to make you a permanent customer where our coffee becomes the control of all times of rest and strengthen your relations and cappuccino becomes the usual cup drink every morning Quality Our title and heritage are our origins.

Our ambition: We strive to remain our customer by providing exceptional coffee blends all your moments and share with you in all your precious times and try to be a cappuccino is an integral part of your life and share all your time.

Our vision: To grow the seeds of King Taleen coffee all the time for you to bring us full loyalty absolute make you our constant friend with the fragrant finest international coffees and cappuccino wonderful foam and cream that gives an unmatched mood.

Because we care about you alot we changed the prevailing concept of coffee by providing time for your life is comfort.

Prepared By The...
Finest Coffee In The World





تالين قهوة عربية
Taleen Arabic Coffee



تالين قهوة عربية
سرعة التحضير بالهيل الفاخر والزعفران
TALEEN ARABIC COFFEE
Instant Coffee With Cardamom & saffron
T02



تالين قهوة عربية
سرعة التحضير بالهيل الفاخر
TALEEN ARABIC COFFEE
Instant Coffee With Cardamom
T01

تالين قهوة عربية
سرعة التحضير





Think Different...
Drink Cappuccino

تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



تالين
كابوتشينو مكسرات
Taleen
Cappuccino Nuts
T05



تالين
زنجبيل بالحليب
Taleen
Ginger With Milk
T04



تالين
كابوتشينو
Taleen
Cappuccino
T03





تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



تالين
شوكولاتة ساخنة
Taleen
Hot Chocolate
T08



تالين
هوت شوكليت بالمكسرات
Taleen
Hot Chocolate With Nuts
T07



تالين
شاي كرك
Taleen
Karak Tea
T06



تالين
قهوة مبيضة محلاة
Taleen
3 in 1
T10



تالين
عدس
Taleen
Lentil
T09



Think Different Drink Cappuccino



تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



تالين
شاي كرك بالاعفوان
شاي بالحليب
Taleen
Karak Tea
T14



تالين
موكا
Taleen
Mocha
T13



تالين
كابوتشينو فراولة
Taleen
Cappuccino Strawberry
T12



تالين
سحلب
Taleen
Sahlab
T11





تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



Great
Taste ...





تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



Sahlab
Great Taste ...





تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



Karak Tea
With Saffron ...



تالين مشروبات ساخنة
Taleen Hot Drinks



تالين
قهوة تركية
Taleen
Turkish Coffee
T33



تالين
امريكان
Taleen
American Coffee
T32



تالين
قهوة فرنسية
Taleen
French Coffee
T31



تالين
استريسو
Taleen
Espresso Coffee
T30



Taleen
Hot Drinks





Enjoy The...
Wonderful Taste